
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa
24.4.2019

Prítomní: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

Zasadnutie  otvorila   a viedla   starostka  obce  PaedDr.  Jana  Skokanová.  Privítala  prítomných
a skonštatovala že OZ je uznášania schopné, prítomných 9  poslancov. 

Program zasadnutia OZ zverejneného na elektronickej tabuli obce
1. Otvorenie zasadnutia

2. Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov  zápisnice
3. Zmluvy o nájme pozemkov  s Pozemkovým spoločenstvom Bývalý Urbariát
    a/ Zmluva na pozemok parcela reg. E, parc .č. 1733
    b/ Zmluva na časť pozemku parcela 1832/1 
4.  Zmluva na právne služby
5. Žiadosť o nenávratný fin. príspevok kód výzvy OPLZ-PO6-SC613-2016-2 
     „ Novostavba komunitného centra v obci Hrabušice „
6. V. Gavlak s manž. schválenie uznesenia k zámene pozemkov.
7. J. Michalec , M.Katonová - schválenie uznesenia k odpredaju pozemku 
8. Štatút obce Hrabušice
9 Dohoda o budúcej zmluve s A. Grigliakom a manž.
10. ZŠ s MŠ Hrabušice úprava rozpočtu č.3 - transfer
11. Investičné zámery obce Hrabušice na rok 2019 a koncepcia rozvoja obce na roky  
    2019-2023.
12. Stav spracovania a predkladania žiadostí o nenávratný finančný príspevok 
    operačného programu Ľudské zdroje a iné na projekty v obci.
13.a/  Schválenie úveru, dotácie pre obecnú spoločnosť Autocamping Podlesok s.r.o
     b/  Zhodnotenie činnosti doterajšej práce v ATC, riešenie situácie. 
14. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva a komisií pri obecnom zastupiteľstve do   
      konca roka 2019 .
15. Preplatenie Fa pre Geokan s.r.o
16.Návrh na vytýčenie obecného pozemku ( mlynský náhon) parcela 1839/1, 1188/5, 
     1196
17.Návrh na vypracovanie PD na miestne komunikácie ul. Obchodná 
     ul. Hviezdoslavova, ul. Tomášovská, ul. Zimná
18.Žiadosť o pripojenie na verejný vodovod a verejnú kanalizáciu
19. Pokračovanie chodníka  pre peších cesty č. III/53614/ 3227 Hrabušice 
20.Rôzne
21. Záver

 Za hlasovali :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č. 2
Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Návrhová komisia:  J.Jendrál, Ing. Hodák
overovatelia :          Z. Jendrál  , M.Jendrál
zapisovateľka  :       A.Kapsdorferová
Hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová ,
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál, 



Bod 20a
Doplnený bod programu p. Ing. P.Hodák 
Odvolanie konateľov ATC Podlesok s.r.o
Doplnený bod programu p. Ing. P.Hodák
Schválenie nového konateľa ATC Podlesok s.r.o
 Za doplnené body hlasovali :. Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  J.Jendrál, Z.Jendrál,
proti:  Kroščenová, M.Jendrál,  Čujová,
nehlasoval : Ing.I.Body
Hlasovanie za  program v znení schválených zmien
 za: Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, Z.Jendrál,
Proti : M.Jendrál
zdržal sa hlasovania: Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,

K bodu č.3
Názov bodu: Zmluvy o nájme pozemkov s Pozemkovým spoločenstvom. 
a/ Zmluva na pozemok parcela reg. E, parcela č.1733
b/ Zmluva na časť pozemku parcela 1832/1
Diskusia
Ing. Body- kritika na právny stav, status pozemku , parkovisko a výber parkovného, podniká sa na 
TTP, žiadosť o stanovisko, seriózna spolupráca s Bývalým Urbariátom,  Vyzvať obec a Býv. Urbariát 
k serióznemu jednaniu. Je nespokojnosť na Podlesku,sú sťažnosti na toalety. Je nutné vypracovať 
koncept, infraštruktúry, zaoberať sa strednodobou víziou čo robiť na Podlesku. Vypracovať štúdiu , 
strategickú víziu celého priestoru, integrovať nápady.
starostka obce- v minulosti prebehol súd, stavba je obecné parkovisko, pozemok je majetkom Býv. 
Urbariátu. V minulosti bola zmluva na 5 rokov, po dohode s vedením Býv. urbariátu by mohla byť 
zmluva na dobu 4 rokov, počas celého volebného obdobia .
p. M. Kacvinský, - stavba je obecná, jedná sa o TTP, ako je  s povolením parkovať. V spolupráci 
s Urbariátom poriešiť výstavbu toaliet v rámci nájmu.
p. J. Jendrál – mohli by sa využiť fondy, urobia sa tam toalety.
p. M.Jendrál – keď sa zlúči Obec s Býv. Urbariátom, môžu sa čerpať fondy, nebude blokácia od 
majiteľa?  WC sa riešili už v minulosti, najbližšie na parkovisku treba vybudovať.
starostka – pri Informačnom centre sa má vybudovať hygienické zariadenie, ekologické toalety – 
13.000 €, počas sezóny sa zvyšuje počet toaliet, budú jednania s Národným parkom, hľadajú sa 
možnosti. Zamerania sa urobené na ATC, v júny bude vyhlásená výzva na vodovod a kanalizáciu.
10 kusov TOI sú v lete umiestnené.
Ing. Hodák- toalety využiť v priestoroch Koliby , vybudovať septik, cca 5.000 €. Problém vody 
v súdku.
Návrhová komisia preložila návrh na uznesenie
Schvaľuje
Nájomné zmluvy medzi Pozemkovým spoločenstvom Bývalý urbariát Hrabušice a Obcou Hrabušice, 
so zmenou v článku 4 bod I. na dobu určitú od 1.4.2019 do 31.12.2022.
Za uznesenie :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

 
K bodu č. 4 
Zmluva na právne služby



Diskusia
Ing. Body – otvorený bod doplnenie poslanca, navrhol M. Jendrála,
P.Hodák – navrhol J.Jendrála
M.Jendrál- po každom stretnutí iný poslanec,  súhlasí s návrhom Ing.I. Bodyho.
H.Čujová DiS., – navrhla M .Jendrála
Hlasovanie návrhu Ing. P. Hodáka
za – Ing. P.Hodák
proti –Ing.I.Body, H. Čujová DiS.,
zdržali sa hlasovania:, Z.Galisová,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,
Návrh Ing. I. Bodyho
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,
Do zmluvy bude doplnený poslanec M.Jendrál, ako zástupca poslancov.
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
schvaľuje
Zmluvu o poskytovaní právnych služieb s doc. JUDr. Jozefom Tekelim, PhD., advokátska kancelária.
 za: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.5
Žiadosť o nenávratný fin. príspevok kód výzvy OPLZ-PO6-SC613-2016-2
„Novostavba komunitného centra v obci Hrabušice“
starostka obce- zo strany obce je všetko pripravené,  nie je schválená parcela. Do ďalšieho OZ sa
rozhodnúť o parcele.
p. Čujová – jedná sa o parcelu za komunitným centrom. 
p.  M.Jendrál  –  zbúranie  starého  obecného  úradu.  KC  ,  kultúrna  miestnosť,  stretávali  by  sa  tam
dôchodci, centrálne ihrisko môžu rodiny využívať, budovu zbúrať a bytovku v zadnej časti postaviť.
Bytovky môžu byť aj za Keritom . Slúžiť KC pre všetky komunity. 
p. Z.Jendrál – tam by mohla byť bytovka , nechať do ďalšieho OZ.
Ing. I.Body -  uznesenie je naformulované, uznesenie schváliť
M.Kacvinský – treba sa stretnúť a zvážiť 
Z.Galisová – postaviť stavbu na priestore na ul. Zimnej.
J.Jendrál – stretnúť sa na pracovnom stretnutí, žiadosť schváliť.
Zorganizovať pracovné stretnutie ohľadom určenie parcely.

A. berie na vedomie
Žiadosť o nenávratný  finančný príspevok ( ďalej ŽoNFP) Obce Hrabušice
a) kód výzvy : OPLZ- PO6- SC 613-2016-2,
b) názov ŽoNFP: „ Novostavba komunitného centra v obci Hrabušice „
B.  konštatuje,  že  ciele  predkladaného  projektu  sú  v súlade  s platným  programom  hospodárskeho
a sociálneho rozvoja a Územným plánom obce Hrabušice.
C. schvaľuje
a)  predloženie  ŽoNFP  v rámci  Výzvy  OPLZ-PO6-SC613-2016-2,  za  účelom  realizácie  projektu
„ Novostavba komunitného centra v obci Hrabušice“,
b) zabezpečenie realizácie projektu obcou po schválení Žiadosti o NFP,
c) spolufincovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov,
d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu, ktoré predstavujú rozdiel
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu.  
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.6
V.Gavlak a manž. schválenie uznesenia k zámene pozemkov.



Diskusia: neprebehla
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ A/ Schvaľuje:
Zámenu pozemkov  a to pozemok registra C, parc. č.480/1, druh pozemku – trvalý trávnatý porast,
výmera  100  m2,  vlastníkom  ktorého  je  Obec  Hrabušice,  zapísaný  na  liste  vlastníctva  č.  1,  k.ú.
Hrabušice za pozemok registra E,  parc.č.90486/102, druh pozemku – orná pôda,  výmera 112 m2,
vlastníkom  ktorého  je  Viliam  Gavlák,  nar.  2.5.1958,  bytom  Bernoláková  308/96,  Hrabušice,  a
manželka Mária  Gavláková,  rod.  Bucová,  nar.  1.7.1958,  bytom Bernoláková 308/96,  Hrabušice  v
podiele  2/3 a  Viliam Gavlák,  nar.  2.5.1958,  bytom Benoláková 308/96,  Hrabušice  v  podiele  1/3,
zapísaný na liste vlastníctva č. 2011, k.ú Hrabušice, z dôvodu vhodného osobitného zreteľa, tým,že v
zmysle ust.§ 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov je
na uvedenom pozemku existujúca inžinierská stavba (  ulica  Bernoláková –  miestná komunikácia,
ktorej vlastníkom je Obec Hrabušice ( pozemok reg. E s parcelným číslom 90486/102)
Zámená bola schválená 3/5 väčšinou všetkých poslancov Obecného zastupiteľstva.
B/ Ukladá  
Obci vypracovať zámennú zmluvu s p. Viliamom Gavlákom a Máriou Gavlákovou.
za uznesenie: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.7
J. Michalec, M.Katonová- schválenie uznesenia k odpredaju pozemku
Diskusia
J.Jendrál – nie sú ceny v uznesení
starostka – zásady odpredaja boli zrušené, kríž postavil bývalý majiteľ a nie je zapísaný.  
M.Jendrál- malo byť sedenie ohľadom kríža? Chcel odborné stanovisko.
H..Čujová DiS., – kríž nie je poriešený, kde bude stáť, kto to bude riešiť? V podmienke uviesť miesto
kde bude kríž umiestnený. Kríž bude zavadzať nákladným automobilom.
p. Hodák – pozemok je oplotený, treba nájsť vhodné miesto.
Poslanci predložili návrhy na umiestnenie v centre obce, na kostolnom dvore, na cintoríne pri hrobe
padlých vojakov.
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
Schvaľuje: 
Predaj pozemku registra C, parc. č. 180/3, druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie, výmera 44 
m2, k. ú. Hrabušice zapísaný na LV č. 1pre záujemcu P. Michalec Jaromír, nar. 21.07.1987 a  
Miroslavu Katonovú, nar. 23.06.1989, obaja bytom Hlavná 530/159, 053 15 Hrabušice , každý v 
podiele ½ k celku. Znalecký posudok predloží záujemca. 

Náklady spojené  so znaleckým posudkom, predajom,  s uzavretím zmluvy a náklady 
súvisiace s celým katastrálnym konaním o povolení vkladu do katastra nehnuteľnosti znáša kupujúci.
Hlasovanie za : Ing.I.Body, Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,
proti : H.Čujová DiS.

K bodu č.8
Štatút obce Hrabušice.
Diskusia
Ing.I.Body – je nutné vypracovať VZN o odpredaji pozemkov, prípadne smernicu,
Vypustiť bod v orgánoch obce , Dobrovoľný hasičský zbor, Odmeny poslancov, slovo najmä vypustiť.
Cena starostu, opraviť max.3 x
p. Hodák – právomoci poslancov , § 7 odst. 7 v starom štatúte bolo. Chce aby sa to prenieslo aj do
nového štatútu.



starostka  –  nový Štatút  je  podľa  nového  zákona  o Obecnom zriadení.  Každý  poslanec  má právo
kontrolovať právnické osoby. 
Ing. I.Body – je to v zákone o obecnom zriadení.
hlasovanie za zmeny - Ing.I.Body,  Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, J.Jendrál, 
proti :  Z.Jendrál, 
zdržala sa :  Z.Galisová
Vypustiť čl. 3 s § 5 – vypustenie hasičského zboru
§32 čl. 3 zmeniť na najviac 3x
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
Schvaľuje
Štatút obce Hrabušice s navrhovanými zmenami, v § 5 vypustenie bodu 3, v § 32 bod 3 zmeniť najviac
3x 
za Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, 
zdržal sa Z.Jendrál

K bodu č.9
Dohoda o budúcej zmluve s A. Grigliakom a manž. Evou Grigliakovou
 starostka obce – doporučila v čl. II vypustiť text, vlastník vo vymedzenom ochrannom pásme pre
elektrickú prípojku nebude vysádzať stromy a budovať stavby.
Obec musí chrániť záujmy obce a poslanci majú chrániť záujmy tiež. Stav elektriky , obec bude riešiť. 
H. Čujová DiS., – nevie čo sa tam ide stavať na ploche   , v projekte musí byť stavba už zameraná, ak
je stavebné povolenie. Prípojka sa odsúhlasila v zmysle projektovej dokumentácie, urobiť chráničku,
skonštatovala,  že  obec  chce  zablokovať  p.  Grigliaka.   Starostka  marí  rozhodnutia.  Bude  vydané
stavebné povolenie? Starostka mieni zamedziť vydanie stavebného povolenia.
Ing. I. Body – obec si myslí, že má stavebné povolenie, povolenie stratilo platnosť . Úkony nesmú byť
urobené na úkor obce, zastupiteľstvo nemá vplyv na stavebný úrad, doporučil vypustiť navrhovanú
vetu. z čl. II. 
J. Jendrál – nebude majiteľ prípojky robiť napriek obci.
Ing. P. Hodák – doporučil dať slovo p. Grigliakovi 
p.  Grigliak  –  súhlasil  s obsahom  zmluvy.  čísla  parciel  treba  opraviť  –  písacia  chyba  1791/22
a 1791/23.
M. Kacvinský – koľko je ochranné pásmo ?  
M.Jendrál – zdrží sa hlasovania
H. Čujová – návrh  nemeniť zmluvu, a nevypustiť text.
Hlasovanie o vypustení článku.
čl.  II  vypustiť článok, vlastník vo vymedzenom ochrannom pásme pre elektrickú prípojku nebude
vysádzať strany a budovať stavby.
hlasovanie - Ing.I.Body, Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová ,  J.Jendrál, 
proti :  H.Čujová
zdržal sa : M.Jendrál
neprítomní : Z.Jendrál
Návrh na uznesenie 
OZ 
schvaľuje
Dohodu  o budúcej  zmluve  s A.Grigliakom  a manž.  Evou  s vypustením  vety   -  Vlastník  vo
vymedzenom ochrannom pásme pre elektrickú prípojku nebude vysádzať stromy a budovať stavby.
hlasovanie - Ing.I.Body, Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová ,  J.Jendrál, 
proti :  H.Čujová
zdržal sa : M.Jendrál
neprítomní : Z.Jendrál



Starostka obce – vznikli náklady s vypracovaním zmluvy pre manželov Grigliakových, doporučila,
aby záujemcovia znášali vzniknuté náklady.  
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
Schvaľuje refundáciu FA č. 177/2019 vo výške 168 eur pre budúcich oprávnených z vecného bremena
manželov Grigliakových.
za hlasovali: Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.10
ZŠ s MŠ Hrabušice úprava rozpočtu č. 3 – transfer
Diskusia:
H.Čujová DiS.,– prečo prebehla oprava?
starostka obce – predložila ZŠ s MŠ opravu transferov
Návrhová komisia paredložila návrh na uznesenia
OZ schvaľuje Úpravu rozpočtu obce č. 3/2019
hlasovanie za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.11
Investičné zámery obce Hrabušice na rok 2019 a koncepcia rozvoja obce na roky 2019- 2023.
Diskusia
Ing. Body- stav v obci je kritický, nie je spoločná vôľa , výsledok práce nevidieť, stav peňazí nie je
známi,  ošetrovanie  rozpočtu  a práca  komisií  zlyháva  .V  rozpočte  boli  urobené  úpravy  zo  strany
poslancov, komisia nezasadá, priority neboli určené. V máji doporučil , aby sa urobila analýza, aby
bola zhoda. Ľudia očakávajú nejaké výsledky. Problémy sú na Weingrube.
starostka  obce  –  momentálne  je  na  účte  postačujúce  množstvo  fin.  prostriedkov.   Pozemky  na
Weingrube sa  budú riešiť cez projekty.
E. Kroščenová – zvážiť ktorá cesta sa bude riešiť.
Ing. I. Body -  400000 by mohla obec investovať v tomto roku. Zdroje sú a budú. Doporučil prijať
uznesenie
OZ 
odporúča
pracovné stretnutie v mesiaci máj.
J. Jendrál – finančná komisia nezasadla, nemala dôvod .
Z.Jendrál – dal dotaz na starostku obce, čo by mali byť priority obce ?
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
berie  na vedomie
informáciu starostky obce o stave účtov obce Hrabušice
odporúča
v mesiaci máj zasadnúť komisiám pri OZ   k investičnému zámeru obce Hrabušice na roky 2019-2022.
 za hlasovali :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

 K bodu č.12
Stav  spracovania  a predkladanie  žiadostí  o nenávratný  finančný  príspevok  operačného
programu Ľudské zdroje a iné projekty v obci.
informovala starostka obce – na opravu škôlky reklamácia zaslaná na Krypton, prestupné bývanie-
konzultácie budú ešte stretnutia, výdajník vody- vo fáze dokončenia, komunitné centrum- rieši sa ,
vysporiadanie pozemkov, 29. apríla  bude stretnutie s p. Orgovánovou .
Ing. Body – podávajú sa žiadosti, dať časovú víziu pre občanov.
Návrh na uznesenie
OZ berie na vedomie



informáciu o stave spracovania a predkladania žiadosti o nenávratný finančný príspevok operačného
programu Ľudské zdroje a iné projekty v obci.
 za hlasovali :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
M.Jendrál, J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.13a
Schválenie úveru, dotácie pre obecnú spoločnosť Autocamping Podlesok s.r.o
Ing.  Body  –  verejne  poďakoval  členom  dozornej  rady,  ATC  je  pripravené  na  spustenie  sezóny,
výpadok príjmov bol 1 – 4 mesiac., právne nebolo ošetrené – dotácie v minulosti, konkrétne dotácie na
konkrétne veci, faktúry boli uhradené. Úlohy boli splnené, prevádzka spustená. Treba prijať nových
ľudí na letnú sezónu, OZ nech zváži dotáciu, alebo pôžičku. Slov. sporiteľňa má vypracovanú ponuku
na pôžičku, Pri pôžičke by bol účet ATC  založený . Investor čaká na odpoveď. Investor je prístupný
k dohode. Stav chatiek zlý, model menších úprav v jednotlivých chatkách. Požiadal starostku, aby sa
stretávali všetci. OZ musí prijať uznesenie, aby sa nezastavil chod ATC.
starostka – dofinancovanie bolo ponúknuté. Konateľ nezvoláva valné zhromaždenie. 
H.Čujová DiS.   –  nezlyhalo to  na strane konateľov,  ale  zo strany starostky.  Valné zhromaždenie
neprebehlo.
Ing. P.  Hodák – urobil analýzu   , chatky sú zhnité, zmluva je v poriadku s obstaraným dodávateľov
na základe vyjadrenia prokuratúry. Oprava 6 chatiek. investor tlačí. 
starostka obce – Obec môže poskytnúť dotáciu, na opravu dať pôžičku , ale návratnú.
M. Jendrál – celý problém riešenia nebol dobrý.  Sprchovacie kúty  ,nové madrace, previesť opravy
z dotácie obce. 
Ing. I.Body – čierna demolácia nie je pomocou. Nemohli sa zvyšovať náklady.
M.  Kacvinský  –  efektívnosť  prevádzky  súdka  a potravín  –  treba  prehodnotiť.  Pre  ATC  treba
zabezpečiť služby.
Ing.I.Body- Schválenie dotácie na konkrétny účel, na údržbu chát. 
OZ
schvaľuje 
dotáciu pre ATC Podlesok na vodovod a kanalizáciu v zmysle žiadosti vo výške 15.000 € a
návratnú pôžičku vo výške 10.000 € s dobou návratnosti do  30.10.2019.
 
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

13b/ Zhodnotenie činnosti doterajšej práce v ATC, riešenie situácie
OZ
berie na vedomie
informáciu o činnosti ATC Podlesok
za :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.14
Plán zasadnutí  Obecného zastupiteľstva a komisií  pri  obecnom zastupiteľstve do konca roka
2019
Diskusia:
p. Body – od termínu zasadnutia OZ by mali zasadať komisie. Predebatovať termíny zasadnutí a dať
na ďalšie OZ.  
p. Čujová – presný rozpis na KSK je zverejnený v pláne zasadnutí.
OZ
Presúva bod na ďalšie OZ.
za : Ing.I.Body,  Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, Z.Jendrál,
proti: H. Čujová DiS.
neprítomní. M.Jendrál



K bodu č.15
Preplatenie fa pre Geokan s.r.o
Diskusia nebola
OZ 
schvaľuje
preplatenie FA pre Geokan s.r.o vo výške 182,40 € za porealizačné zameranie časti zberného dvora.
 za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová ,  J.Jendrál, 
Z.Jendrál,
neprítomný : M.Jendrál

K bodu č. 16 
Návrh na vytýčenie obecného pozemku ( mlynský náhon) parcela 1839/1, 1188/5, 1196. 
Ing.  Hodák  –  mlynský  náhon  vlastní  obec  Hrabušice,  v tejto  lokalite  by  mohol  byť  vybudovaný
chodník, po vytýčení geodetom. Je nutné zistiť hranicu. Jednanie bolo s Národným parkom Slovenský
raj.
H.Čujová DiS.,  – nebola prizvaná na stretnutie ,  vyjadrila nesúhlas. Existuje geometrický plán na
mlynský náhon u p. Grigliaka.
p. Kacvinský – bude tam len chodníček bez asfaltu, treba vytýčiť hranicu. Jedná sa o 600 m.
OZ
schvaľuje vytyčovacie geodetické práce na obecných pozemkoch za účelom vybudovania chodníka
z Hrabušíc na Podlesok a to na parcelách 1839/1, 1188/5 , 1196.
za :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č. 17
Návrh na vypracovanie  PD na  miestne  komunikácie  ul.  Obchodná  ,  ul.  Hviezdoslavova,  ul.
Tomášovská, ul. Zimná
predkladatelia – J.Jendrál, M.Kacvinský, P.Hodák Ing.
Diskusia:
p. Čujová – kedy sa budú riešiť cesty? Projekt nebude lacný. Sústrediť sa na Zimnú ulicu. Treba riešiť
havarijný stav.  Menia sa ceny a technológie. 
Niet toľko projektantov, projektanti sú vyťažení.
p. J.Jendrál – urobiť projektové dokumentácie, práce pôjdu podľa dôležitosti.
E.Kroščenová – dať na Zimnú ulicu urobiť projekt, taktiež aj Letná, aj Jarná.  Makadam použiť na
vysprávky.
Ing. I.Body-  investovať do všetkých ulíc, urobiť projekty na všetky ulice. Vyčísliť výšku.
M.Kacvinský – stretnúť sa na pracovnom stretnutí. 
starostka obce – osloví cestárov, je ich málo
M.Jendrál – nevidí význam dať vyhotoviť  na všetky cesty.
 H.Čujová návrh
Vypracovať PD na ulicu Zimná – stiahla návrh
Návrh uznesenie J.Jendrál
OZ
Ukladá 
obci osloviť projektantov na vypracovanie cenových ponúk, ak máme projektantov z obce uvítali by
sme aj ich ponuky k uvedeným stavbám. A na najbližšom zastupiteľstve predložiť OZ  ponuky na
schválenie výberu projektanta. 
 za:  J.Jendrál
proti Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, ,
Z.Jendrál,
Návrh uznesenia p. Hodák
OZ
Vypracovať PD na časť ul.  Zimná, Tomášovská v rátane inžinierskych .sietí na ul. Tomášovskej



za Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.18
Žiadosť o pripojenie na verejný vodovod a verejnú kanalizáciu
starostka obce – pitný zdroj je v tejto lokalite malý, chýba kanalizácia. V júny vyjde výzva a zapojíme
sa cez envirofond. .
Diskusia: 
H.Čujová DiS.  – majú tam trvalý pobyt aj nejakí občania?
Ing..P. Hodák – treba urobiť projektovú dokumentáciu, minimálne náklady.
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
schvaľuje
vypracovanie PD ma verejný vodovod a verejnú kanalizáciu, plynofikáciu  v časti Šandorovec.
za :Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu č.19
Pokračovanie chodníka pre peších cesty č. III/53614/3227 Hrabušice
starostka obce doporučila investovať do pokračovania chodníka aspoň 100000 €, stavebné povolenie
je platné, urobiť priepusty. 
H.Čujová DiS. – nevidieť koncepciu vo výstavbe.
 Ing. I. Body – 1. časť  chodníka 250.000 , priniesť podklady na ďalšie zasadnutie. Vyšpecifikovať
uznesenie presne.
p. J.Jendrál – dať bod prejednať stavebnej komisii.
 starostka obce - cena je vysúťažená na elektronickej aukcií
OZ
schvaľuje
bod programu bude prejednaný na ďalšom zasadnutí  OZ a taktiež na pracovnom stretnutí  komisií
k investičným zámerom obce Hrabušice
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , M.Jendrál, 
J.Jendrál, Z.Jendrál,

K bodu 20 Rôzne
Starostka obce - Deň rodiny bude v školskom areály , svätí sa kríž, ľudová hudba dňa 5.5.2019 so
začiatkom o 13,00 hod. Otvorenie LTS. Autobus ide na Žliabky.
Ing. P. Hodák – mapa na Podlesku je v dezolátnom stave, treba osloviť Sitour.  
Ing. I.Body – elektriku poriešiť v unimobunkách po požiari. V 10BJ – výmena kotlov, kopy štrku .
starostka obce - štrk sa využije na vysprávky.
E.Kroščenová – platia pravidelne nájom? Bunka je umiestnená na ul. Zimnej. 
M.Kacvinský – jarné upratovanie je plánované? pomoc pri uprataní brehov bola požiadavka.
starostka obce – po 8 máji sa uskutoční , umiestnia sa veľkoobjemové kontajnery zo zberného dvora.
Kalendár zvozu plastu a bioodpadu.  Kúpiť KUKA nádoby pre unimobunky.

K bodu 20a
Odvolanie konateľov obchodnej spoločnosti ATC Podlesok
Predkladateľ Ing.P.Hodák
1. Obtiažná komunikácia konateľov s pracovníčkou obce.
2. Dôvod v počte konateľov , veľký počet. Obec a konateľ musia spolupracovať
Návrh na odvolanie konateľov obchodnej spoločnosti Ing. I.Body, H.Čujová, J.Jendrál
Diskusia



Ing.I.Body – stav je neakceptovateľný,  zadarmo nie je možné pracovať,  starostka nezvolala valné
zhromaždenie, nečakať a zvolať, vedieť časový rámec, ostanú pozdĺžnosti. Termín nebol navrhnutý.
H.Čujová DiS. – pre nespoluprácu so strany starostky ide sa odvolávať.
E.Kroščenová – neodvolávať  až neskôr.
M.Jendrál – prečo sa nedoplní p. Kacvinský?-  nebude hlasovať za odvolanie.
Ing. P. Hodák – je nulová spolupráca so starostkou.
p. Uhlára, p. Slobodu – privítala starostka obce  .
Menovanie  nového  konateľa  obchodnej  spoločnosti  ATC  Podlesok  573/33,  05315  Hrabušice
založenou obcou Hrabušice uznesením č. 537/11/2013 
návrh M.Kacvinský ,najlepšie riešenie, ovláda programy , kasy.
M.Jendrál – dotaz čo urobili zle terajší konatelia? Hlasovať nebude.
Ing.I.Body  –  forma  spolupráce  p.  Kacvinský  neakceptoval.  Zvážiť  zmeny,  termíny  odvolania,
a termíny menovania nového konateľa.
Z.Jendrál – dočasne vymenovať  p. Kacvinského a urobiť výberové konanie na riaditeľa.
H.Čujová DiS.-predstava byť konateľkou, ale celý deň nebyť v ATC Podlesok.
M. Jendrál urobiť výberové konanie v ATC Podlesok.
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ
Schvaľuje  odvolanie  Ing.  Imricha  Bodyho,  Heleny  Čujovej  DiS.,  Jozefa  Jendrála  z funkcie
štatutárneho  orgánu  (  konateľov)  obchodnej  spoločnosti  ATC Podlesok  573/33,  05315  Hrabušice
založenou obcou Hrabušice uznesením č. 537/11/2013 s IČO 35564989
hlasovanie:
za: Z.Galisová, Ing.P.Hodák  M.Kacvinský, J.Jendrál, Z.Jendrál,
proti : M.Jendrál
zdržal sa : Ing. I.Body, H.Čujová DiS., E.Kroščenová
Návrh na uznesenie 
OZ
schvaľuje
nového konateľa Marcela .Kacvinského , Hlavná 205/23, 05315 Hrabušice narodeného 13.10.1977 do
štatutárneho  orgánu  (  konateľ  obchodnej  spoločnosti  ATC  Podlesok  573/33,  05315  Hrabušice
založenou obcou Hrabušice uznesením č. 537/11/2013.
hlasovanie
za :  M.Jendrál. J.Jendrál, M.Kacvinský, Z.Galisová, Ing. P.Hodák, Z.Jendrál
zdržal sa: E.Kroščenová, Ing. I.Body , H.Čujová
Pripraviť výberové konanie 
H.Čujová – vyhlásenie pani poslankyne od zajtra nenastúpi do areálu ATC.

Starostka obce udelila slovo poslancovi NR p. Slobodovi
Za Združenie občanov miest a obcí – vystúpil p. Uhlár 

Starostka obce ukončila zastupiteľstvo o 14, 35 hod.

Overovatelia zápisnice
M.Jendrál                                                                                                PaedDr. Jana Skokanová
Z.Jendrál                                                                                                            starostka obce
Zapísala : Alena Kapsdorferová


